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Abstract (en)
The apparatus (1) has a filling element (2) that is introduced into a mouth of a container (10) to be filled. A filling body of the filling element is
configured such that liquid medium is directed onto a wall of the container. A connecting line (8) conveys the liquid medium from a reservoir (52)
to the container. The filling element is movable relative to the container in a longitudinal direction (L) of the container. A guide device (20) guides
the movement of the filling element. A valve device (12) is arranged in the connecting line between the reservoir and the container. An independent
claim is also included for a method for filling a container with liquid medium i.e. viscous medium.

Abstract (de)
Vorrichtung (1) zum Befüllen von Behältnissen mit flüssigen und insbesondere mit zähflüssigen Medien, mit einem Füllelement (2), welches
wenigstens teilweise in eine Mündung (10a) des zu befüllenden Behältnisses (10) einführbar ist, wobei ein Füllkörper (4) dieses Füllelements (2)
derart ausgestaltet ist, dass das Medium zumindest auch an eine Wandung (10b) des Behältnisses (10) gelenkt wird, mit einer Verbindungsleitung
(8, 18), um das flüssige Medium von einem Reservoir (52) für das flüssige Medium zu dem Behältnis (10) zu leiten, wobei das Füllelement (2)
in einer Längsrichtung (L) des Behältnisses (10) gegenüber dem Behältnis (10) bewegbar ist. Erfindungsgemäß ist das Füllelement (2) in der
Längsrichtung (L) des Behältnisses (10) bewegbar.
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